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PROTOKÓŁ nr XIX 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 24 listopada 2020 r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1730 

 

W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 

 

Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad.  

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem porządku obrad:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie 

wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymał się:    -   1 radny 

 

Protokół z poprzedniej sesji nr XVIII z dnia 29 października 2020 r. został przyjęty większością 

głosów. 

 

Ad.2 Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

 

Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. 

W dniu 29.10.2020 r. Rada Gminy Osiek podjęła uchwałę nr XVIII/123/2020 w sprawie 

określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności i wysokości stawek opłaty 

targowej, jednakże Regionalna Izba Obrachunkowa w Gdańsku wniosła uwagi do treści tejże 

uchwały. Stosując się do zaleceń RIO w § 4 uchwały usunięto pkt 3, bowiem określenie 

w uchwale terminu wypłaty wynagrodzenia za inkaso wychodzi poza kompetencje Rady 

Gminy. Natomiast pkt 2 § 4 uchwały otrzymał nowe brzmienie: „Pobraną opłatę targową 

inkasent wpłaca na rachunek bankowy Urzędu Gminy Osiek, najpóźniej do 5-go dnia miesiąca 

następującego po miesiącu, którego opłata i rozliczenie dotyczy.” Poprzedni zapis art. 4 pkt 2 



2 
 

uchwały: „Pobraną opłatę targową inkasent wpłaca na rachunek bankowy Urzędu Gminy 

Osiek, najpóźniej w 15 i ostatnim dniu każdego miesiąca” naruszał art. 47 § 4a ustawy 

Ordynacja podatkowa.  

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XIX/127/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. 

Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. 

− zwiększenie dochodów bieżących i wydatków bieżących z tytułu otrzymania z budżetu 

państwa refundacji poniesionych w 2019 roku wydatków na realizację zadań zleconych 

z zakresu spraw obywatelskich,  

− zwiększenie dochodów bieżących z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w związku ze zwiększeniem stawek opłat,   

− zwiększenie wydatków bieżących na gospodarkę odpadami komunalnymi, 

− zmniejszenie wydatków bieżących na zakup biletów miesięcznych dla dzieci 

w Publicznej Szkole Podstawowej w Osieku i na odsetki od zaciągniętych kredytów.  

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XIX/128/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 4 Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek.  

 

Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. Zmiany dotyczą 

uaktualnienia pozycji dochodów ogółem, dochodów bieżących, dochodów bieżących z tytułu 

dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące oraz pozycji wydatków ogółem, wydatków 

bieżących, wydatków bieżących na obsługę długu.  

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 
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Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XIX/129/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

 

Radna Teresa Eggert podziękowała za wycięcie krzewów w miejscowości Głuche w ciągu 

drogi nr DW 214.  

Radny Leszek Waliński zadał pytanie w sprawie nowopozyskanego samochodu dla UG – 

samochód jest ze straży granicznej, z małym przebiegiem, rocznik 2006 r. 

Radny Bartłomiej Owczarek zadał pytanie o remont dróg gruntowych w miejscowości 

Lisówko. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący – prace będą wykonywane. 

Radna Teresa Eggert zadała pytanie o piec do ogrzewania UG Osiek  - Odpowiedzi udzielił 

Wójt – piec kosztował ok. 6,5 tys. zł, a do ośrodka zdrowia ok. 12,5 tys. zł. 

Radny Jerzy Kłos zapytał o przygotowanie do remontu hydroforni w Osieku  - odpowiedzi 

udzielił Wójt Janusz Kaczyński – tak, planowane prace są na rok 2021. 

 

Ad.17 Wolne Wnioski. 

 

Radny Bartłomiej Owczarek złożył wniosek o zadbanie drogi do miejscowości Lisówko.  

Radna Teresa Eggert złożyła wniosek o ścięcie pobocza w miejscowości Głuche na odcinku 

drogi wojewódzkiej nr 214. 

Radna Zdzisława Puchała złożyła wniosek o naprawę drogi w Suchobrzeźnicy i na Kasparus. 

Radny Wojciech Cherek złożył wniosek o wycięcie krzewów i drzew przy drodze nr 214 

od miejscowości  Osiek do granicy gminy. 

Radna Teresa Eggert zwróciła uwagę na różne traktowanie obsługi drogi nr 214 w obrębie 

naszej gminy. 

Radny Marek Derda zadał pytanie o progi spowalniające w Wycinkach. Wójt Janusz 

Kaczyński przyznał, że są one rozważane.  

 

Radna Powiatu Starogardzkiego Stanisława Kurowska przedstawiła sprawy bieżące 

w naszym powiecie i szpitalu powiatowym walczącym z COVID-19. 

 

Ad.12 Zakończenie obrad. 
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Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:05. 

 

    

Protokołowała:         Przewodniczący Rady Gminy  

Joanna Chabowska        Wojciech Śliwiński 


